
Zápis ze zasedání     RADY ŠKOLY ze dne 8.11.2007  

Program:
1. volba zapisovatele
2. schválení programu
3. zpráva o činnosti školy
4. různé

Přítomni: p. Tvrz, Lukášová, Malinová, Polanský, Altrichterová, omluven p. Gardáš

Zapisovatel: H. Altrichterová
Program schválen všemi hlasy.

Projednávané záležitosti:

 Řešení připomínek od rodičů ke slabikáři na prvním stupni.
 Problémy s výdejem obědů na Úprkově – vhodná teplota.
 AMOSEK – vylepšení enviromentální výchovy.
 2 celostátní projekty: Zdravý způsob života a Třídy bez hranic.
 Daltonské semináře.
 Interaktivní tabule.
 Barevné testování – předmětové vztahy, vztahy ke škole.
 I-škola – používání a problémy.
 Nové oddělení školní družiny na Úprkově z důvodu zájmu rodičů.
 Lyžařský výcvikový kurz, škola v přírodě, zájezd do Anglie.

Příští termín schůze bude v březnu 2008

V Brně dne 15.11.2007 Zapsala H. Altrichterová


